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Nytårsbrev fra Foreningen Martha 

Kære Medlemmer, Sponsorer og Besætning. 

I ønskes alle et godt nytår med håbet om, at alle får et lykkebringende 2023, især ønsker vi et godt 

”Martha-år”, hvor Vadehavet bliver sejlet tyndt med glade gæster og at vi slår sidste års sæson, hvor 

vi sejlede 193 ture med 1917 passagerer. 

Og så et par ord om foreningen. 

Bestyrelse består af: 

• Torben Korsgaard, formand 

• Peter Salskov Olsen, næstformand 

• Hans Christian Hansen, kasserer 

• Anette Rindom, sekretær 

• Edit Rudbeck, bestyrelsesmedlem 

o Willy Morgenstern, suppleant 

o Dan Grønbeck Steffensen, suppleant 

Vi har glæden af at have følgende æresmedlemmer af Foreningen: 

• Bjarne Kiholm, Ribe 

• Willy Morgenstern, Sønderho 

• Bent Kromann, Esbjerg 

• Vibeke Schøtt, Sønderho 

• Anders Bjerrum, Sønderho 
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Vi var lidt bekymrede i foråret 2022, hvor vi næsten ikke så sæler, men heldigvis rettede det sig op over 
sommeren. Der kom et forslag, at vi skulle reklamere med hvalsafari i stedet for sæler, hvortil vi i 
bestyrelsen sagde, at der da ingen hvaler var derude, hvortil der blev genrepliceret– der er s’gu da 
heller ingen sæler! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bådgruppen består nu af 25 dedikerede sømænd der med en kæmpe arbejdsindsats og fleksibilitet 

har gjort det muligt at sejle sæsonens mange ture med så mange glade og forventningsfulde gæster. 

 

 

 

Bådførere 

Torben Korsgaard 

Dan G. Steffensen 

Hans C. Hansen 

Frede Andersen 

Søren S. Maagaard 

Knud Erik Lykke 

Lars B. Møller 

Niels Hofdahl 

Anders Bjerrum 

Jens Erik Madsen 

Ole Thomassen 

Jan Petersen 

Finn Grundet Sandvad 

Hans Ole Thomsen 
 

Gaster 

Peter S. Olsen 
Henrik Hessellund 
Kurt Rindom 
Klaus Kristensen 
Børge Hollænder 
Jan Krogsgaard 

Poul Knudsen 
Hans Mathiasen 
Niels Christian 
Rudbech 
Johnny Pedersen 
Carsten Munck 
Henning Vonge 
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Svenskeren 

Svenskeren, er i princippet færdigbygget, men der mangler at blive monteret 3 små platforme på de 

yderste pæle som skal bruges til at lægge til ved. Vi forventer stadig at være klar til en indvielsesfest i 

april 2023.  

Når Fanø Sejlklub får foretaget uddybning af lystbådehavnen til foråret bliver der også uddybet mere 

for enden af den forlængede svenskerbro. Det vil gøre at der er bedre plads til anløb også af både 

med større dybgang end M/S Martha.     

 

Sponsor betalingen til Svenskeren udgør 472.150,00 kr. 

mens udgifterne er ca. 493,605,50 kr. Alle 

omkostningerne i forbindelse med projektet er betalt. 

Foreningen dækker de manglende 20.000 som ikke er 

sponsoreret.  

Vintermøder 

Over vinteren vil vi afholde nogle aktiviteter i form af oplysende møder, bla.  en aften med fortælling 

om fugle i vadehavet med John Frikke fra Nationalpark Vadehavet. Dette møde finder sted den 25. 

januar kl. 19.00 i sejlklubbens lokaler. Tilmelding på: 

https://www.place2book.com/da/sw2/sales/lhkip908hd 

Vedligehold 

Vi har som tidligere nævnt, besluttet at køre ”Martha” til Hvide Sande værft hvor den vil få den helt 

store reparation og dæk og overbygning vil blive nedslebet og påført 7 lag ny lak. Vi regner med 

afgang indenfor ca. 14 dage. 

https://www.place2book.com/da/sw2/sales/lhkip908hd
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Økonomi.  

Årsregnskabet for 2022 foreligger endnu ikke, men som tidligere skrevet så forventer vi, at kunne vise 

endnu en rekordomsætning og et godt resultat for året. 

 

Medlem af Foreningen:   

Kr. 200 per år per husstand. 

Medlemskabet giver mulighed for 

en sejlads for 2 personer i sæsonen. 

Dette gælder ved opsatte ture og 

ved ledige pladser. Medlemskab 

skal efterfølgende fornys hvert år.  

Sponsorer:   

Minimum kr. 5.000. Et sponsorat er 

incl. medlemskab og rådighed over 

”Martha” med besætning for 12 

personer på op til 3 timers i 

varighed i tegningsåret. 

Medlemskab skal efterfølgende 

fornys hvert år.  

Skibsaktie:   

Kr. 1.000/aktie. Hver Skibsaktie er 

incl. medlemskab og sejlads for 6 

personer i tegningsåret, på opsatte 

ture og ved ledige pladser. 

Medlemskab skal efterfølgende 

fornys hvert år.  

  

De bedste hilsner og ønsket om et godt Nytår 

På bestyrelsens vegne 

Torben Korsgaard 


